

IELTS写作常用句型——一段首句(下) PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/10/2021_2022_IELTS_E5_86_99_E4_BD_c7_10501.htm 51) I am of the opinion/point/view that...

(e.g. I am of the view that Chinas future is bright but the road to success is not smooth.) 52) To my mind/From my point of view/In my opinion, whether...or...depend s on how... (e.g. To my mind,

whether money may bring us happiness or evils depends on how we get it and how we use it.) 53) Anyway/Anyhow/In any case,

whether...or...is a difficult question to answer (remains to be turned over), one thing is certain that... (e.g. In any case, whether cloning is a blessing or a curse remains to be turned over ; but one thing is certain that it will make a great difference to our outlook on life.) 54)

In my eye(s), the wide divergence of opinions as to...does not mean that...(we are at a loss to know how to conduct ourselves). The truth of the matte r (The basic question) is... (e.g. In my eyes, the wide divergence of opinions as to failure does not mean that...The truth of the matter is what place we leave it to hold (occupy) in our heart.)

55) I cant give my consent to either of the extreme opinions, for/because/as I believe/hold that... (e.g. ...for I hold that a safer way is to make best of each others rat ional arguments.) 56) I am of the

view/opinion/point that we should give first place (priority) to...while making...subsidiary. (e.g. I am of the view that we should give first place to the quality-oriented education while making the examination-oriented education subsidiary.) 57) In my opinion, the former (latter) standpoint is more. .to/for... (e.g. In my opinion, the

former standpoint is more suitable for our national conditions.) 58) Although the first (second) viewpoint holds water to some degree (extent), I am still favorably inclined towards the second (first) one. (e.g. 略) 59) To be frank/To tell the truth, I should second the former (latter) attitude/position in preference to the latter (former). 60) Despite the extreme to which the former (latter) viewpoint goes, the fact of the matter, in my opinion, is that... (e.g. ...the fact of the matter, in my opinion, is that more and more people are doing their bit in brightening Chinas future.) 61) For the foregoing reasons, I (have/will) never... (e.g. For the foregoing reasons, I have never wavered in my pursuit of this purpose.) 62) Although...nothing has...can...(或I have/will all along...)A (e.g. Although these years have witnessed drastic changes in the way people think and live, I have all along held firmly to the belief that anything in line with the true interests of the people is worth carrying forward.) 63) Things may change with tidal currents, but what remains the same as before is... (e.g. ...is my attachment to sb./sth.) 64) In my mind, there is not anything/anybody that/who...than... (e.g. In my mind, there is not anything that arouses more excitement than this sport/event/place.) 65) Indeed, time and space has proved (that)... (e.g. Indeed, time and space has proved that, the more effort I make in that direction, the more hungry I feel for it.) 66) My list could go on, but more important/substantial/pressing to me is (that)... (e.g. ...is what steps I should take towards the realization of my aim.) 67) To..., however, is/requires/demands... (e.g. To be a successful learner, however, demands a great deal of work.) 68) But in reality, the expression of

one reasons in one thing while the accomplishment of his purpose is another thing, which usually needs/is/requires...(So,...) (e.g. ..., which usually needs a greater effort of will.) 69) To me, however, the greatest challenge is not the matter/question of...but (the matter/question) of... (e.g. To me, however, the greatest concern/challenge is not the matter of the grounds for my aspiration, but of capacities to be increased for making it a reality.) 70) Since/Now (that)..., what remains to be done/desired is... (e.g. Since the factors for my choice are in black and white, what remains to be desired is how to strive towards it.) 71) Another (good/ideal) case in point is that of... (e.g. Another ideal case in point is that of rowing against current.) 72) To the already well-known/familiar examples/cases of..., another may/can be added:... (e.g. ...of things turning out contrary to ones wishes, another can be added: A great invention in medicine leads to a sharp increase in the average span of human life. But on the other hand, it turns out to overburden the food supply of the world.) 73) As another illustration/example, lets take/see (the case of)... (e.g. As another illustration, lets see the case of swimming in an ocean.) 74) A very similar case/example/story can be cited/told from... (e.g. ...from the modern military history of China.) 75) Perhaps it will suffice to mention another example/case/story of..., which unfolds as follows:... (e.g. ...of an unbridgeable gap between ideal and reality, which unfolds as follows: A woman was speaking to her friend about her two beaus. “ If I could combine their qualities, Id be the happiest person in the world. Ronald is rich, handsome and witty but unwilling to propose

marriage to me. Tony, compared with the first, is outshone but he is eager to marry me. ”) 76) It is only by/through...that... (e.g. It is only by adapting oneself to a new environment that he is more likely than others to survive in it.) 77) From the exemplifications above, it turns out that... (e.g. From the exemplifications above, it turns out that the power of determined will enables one to find some way out of any difficulty.) 78) As the foregoing turns out, it matters not...but... (e.g. As the foregoing turns out, it matters not what color your cat is but once it catches mice, it must never be one of the bad.) 79) Indeed, the evidence upon all sides justifies/confirms/supports/points to/is in favor of the truth/view/maxim that... (e.g. ...that failure teaches success.) 80) Judging from all evidence offered/From what has been mentioned above, we may reasonably/safely arrive at/come to/reach/draw/deduce/assert the conclusion that... (e.g. ...that a just cause enjoys abundant support while an unjust cause finds little.) 81) If there is anything more/well worthy of mention/consideration/attention/careful study, nothing comes close to... (e.g. 略) 82) To make the better (clearer/easier) best (clearest/easiest), a further/deeper/wiser step/way/study/method/measure/plan is/should be... (e.g. To make the clearer clearest, a further study should be taken up of how the phenomenon “ La Ni a ” came into being.) 83) If you are.../want to..., it is vital/ideal/important/essential that...(e.g. If you are more at home in associating one thing with others, it is vital that you take full advantage of the divergent thinking.) 84) The most important/essential/substantial/critical thing/matter worth pointing

out, however, is... (e.g. ...is what structure of knowledge a would-be achiever has in the future competition.) 85) Following/Abiding by the above instructions/advice/directions/rules can...but you will achieve/gain/do better/more if you... (e.g. Following the above instruction can give you a feeling of achievement, but you will achieve more if you have a good command of its specific property.) 86) The comparison/contrast that calls for deepest thought lies/consists in... (e.g. ...in social values that convey different senses to the two peoples.) 87) The most striking/sharpest/shocking/instructive contrast between A and B can be found in... (e.g. ...in the way both see the world.) 88) If standing in contrast to..., the thing/matter/person (of ones concern) differs essentially/greatly/radically/profoundly from the reference in... (e.g. ...in the mode of reproduction/living.) 89) The effect of comparison/contrast between both is heightened most by the difference in... (e.g. ...in size/intelligence/principles/values/outlook on life/abilities to adapt to new environments.) 90) Still under/in similar/the same circumstances/conditions/situations, however, the two things can turn out quite/most differently(或A turns out to be radically/utterly/totally different from B).(e.g. 略) 91) But in the other culture/atmosphere/society/scope/field, by contrast, the thing(s)/person(s)/subject(s) grow(s)/develop(s)/turn(s) out/act(s) in the opposite/contrary directions.(或a(n) completely/entirely/qualitatively/vastly/strikingly different result comes of/from the same thing/action/practice/event.) (e.g. But in the western societies, by contrast, an entirely different result/effect comes

of the same thing.) 92) Of all the differences between A and B, the greatest one is... (e.g. Of all the differences between science and pseudoscience, the greatest one is their truthfulness. Science originates in nature or from practice while pseudoscience is created/invented out of nothing or without foundation.) 93) A study of.../A cold look at/into...may be the best/sound way to learn more about the difference/contrast between A and B.A (e.g. A study of attitudes towards money may be the sound way to learn more about the contrast between a noble-minded person and a person with vulgar interests.) 94) Against the same/different background(s), however, what stands out most between the two things/from the same thing is... (e.g. Against the same background, however, what stands out between the two peoples is the angles/perspectives from which they see things.) 95) Between the two things/subjects/people under comparison, nothing can bring out/present as great/sharp/poignant contrast as... (e.g. ...as poignant contrast as the occasion when both run into danger.) 96) As far as...is/are concerned, sth. in question means/signifies/symbolizes... (e.g. As far as a person of bad taste is concerned, life means seeking for physical incentives, of which money is usually counted as No. One.) 97) If adopted/used to define/measure/weigh/judge..., sth. in question is often seen/valued/looked upon/thought of/referred to/cherished as.../is embodied (reflected) in.../lies (consists) in... (e.g. If adopted to weigh the college student, beauty is embodied in his or her comprehensive qualities.) 98) With/For/To..., sth. in question is just the same as.../is as...as... /is like.../is... (e.g. With some of the upstarts,

luxurious living is just as essential as parading their success.) 99) In the case of..., sth. stands for/refers to/means... (e.g. In the case of the Me-generation, friendship stands for an obedient tool on hand.)

100) What is the meaning/interpretation/connotation of...if it is limited /restricted to the field/scope/circle/group of...? (e.g. What is the meaning of loyalty if it is restricted to the circle of pure scientists?)

51 我的意见/观点/看法是……例：我的看法是中国前途光明但成功的道路不会平坦。 52 依我看来/从我的观点看/我认为，是……还是……取决于怎么……例：依我看来，金钱带给我们的是幸福还是邪恶取决于我们取得和使用金钱的方式。

53 不管怎样/不管如何/无论如何，是……还是……这个问题很难回答（有待进一步思量），不过有一点可以肯定，即……例：无论如何，克隆是祸是福有待进一步考究；不过有一点可以肯定，那就是它会大大改观我们的生活。 54 在我眼里，在……上巨大的意见分歧并不意味着……（我们在认识如何把握自己行为上莫衷一是）。问题的实质在于（根本的问题是）……例：在我眼里，关于失败的广泛的观点分歧并不意味着……。问题的实质在于我们把它放在心里的哪一个位置。 55 对这两种极端的观点我不能苟同/不敢恭维，因为我相信/认为……例：……因为我认为更可靠的办法是充分利用双方争论中合理的成分。 56 我的看法/意见/观点是我们应该将……放在第一位/置于优先地位，而将……放在次要地位。例：我的看法是我们应该将素质教育置于优先地位，而将应试教育放在次要地位。 57 在我看来，前者（后者）的立足点对……（来说）更……例：在我看来，前者的（前一个）立足点更适合我们的国情。 58 尽管/虽然第一（二）个观点有

一定的道理，我还是（更）倾向于第二（一）种观点。59 坦白说/实事求是地说（说真的），相对后（前）一种态度/立场而言，我赞成前（后）一种态度/立场。60 尽管前（后）一种观点有走极端之嫌，在我看来，事实的真相是……例：……在我看来，事实的真相是越来越多的人正为创造中国的光明前途做出自己的贡献。61 由于上述理由/原因，我从未/将永远也不会……例：由于上述原因，我在追求自己的目标上至今从未动摇过。62 尽管/虽然……没有什么……可以/能够……（或：我一直/将永远……）例：尽管这些年人们思考和生活方式有剧烈的变化，我一直坚信任何符合人们的真正利益的事物都值得推行。63 情况可能随时代潮流有些变化，但……仍一如既往。例：……但我对……的爱慕仍一如既往。64 在我心里，没有什么（谁）比……更……例：在我心里，没有什么比这项运动/这件事/这个地方更让我激动了。65 的确，时间和空间都已证明……例：的确，时间和空间都已证明，我在那个方向越努力，对它就越如饥似渴。66 我还可以列举出很多，但对我来说更重要的/更具实质意义的/更紧迫的是……例：……是为了实现我的目标我应该采取什么步骤。67 然而，（要想）……要求/就必须例：然而，要想学习成功就必须付出很多努力。68 但是实际上，讲道理是一回事，实现目标又是一回事，而且往往需要/是/要求……（所以……）例：……而且往往需要更强的意志力。69 然而，对我来说，最大的挑战不是……事情/问题，而是……事情/问题。例：然而，对我来说，最值得关注的/最大的挑战不是我的愿望现实与否的问题，而是我如何提高自己的能力将它变为现实。70 既然/既然现在……，接下来要做的/余下需要

改进的……是……例：既然我的选择各方面考虑因素已黑白分明，接下来的事情就是怎样朝它努力了。71 关于这一点/这方面还有一个（好的/理想的）实例，就是……例：关于这一点还有一个理想的实例，就是逆水行舟。72 关于……的实例，除了这个众所周知的/大家都熟悉的例子/事例以外，不妨再举一个：……例：关于事与愿违的实例除了……以外，不妨再举一个：一项伟大的医药发明大大延长了人们的寿命。但另一方面，它给世界带来了沉重的粮食负担。73 作为另外一种阐述方法/实例，我们来看看……例：作为另外一种阐述，我们来看看海中游泳这个例子。74 我们还可以从……找到/举出非常类似的事例/例子/事件。例：我们还可以从中国军事当代历史中找到……75 也许再举一个……例子/实例/事例问题就能水落石出，就是：……例：也许再举一个关于理想与现实之间不可逾越的鸿沟的例子……，就是：一个女人跟她的朋友谈论她的两位情人。“如果能把他们俩的优点合而为一，那我将是世界上最幸福的人了。罗纳尔德富裕、英俊，聪明过人，但不愿向我求婚。托尼与之相比逊色多了，但迫不及待地要跟我结婚。”76 只有用/通过……才能……例：只有他自己适应新的环境，他才会比别人更有可能生存下来。77 以上例证的结论就是……例：以上例证的结论就是坚定的意志力能使人设法摆脱困境。78 以上（论述/阐述）说明，……并不重要，重要的是……例：以上论述说明，猫的颜色并不重要，只要它能抓到老鼠就不是只坏老鼠。79 的确，各方面证据证明/证实/支持/表明/赞同这一真理/观点/格言，即……例：……即失败是成功之母。80 从所有证据可以推断/从上面提到的内容我们可以自然而然/不难得出/得出/

推出/推断出/断定这样一个结论：……例：……：得道多助，失道寡助。81 如果有什么更/很值得一提/考虑/关心/认真研究的话，那就非……莫属了。82 为了精益求精（更加清楚地……/使……更加容易），（我们）应该……进一步/更深/更明智的步骤/方法/研究/方式/措施/计划。例：为了使其原因更加明朗化，人们应该对“拉尼娜”现象的形成过程作进一步研究。83 如果你（是）……/想……，关键在于/理想的……是……/（……非常重要/至关重要。）例：如果你在从一事物联想到另一事物方面很拿手，那么至关重要就是充分利用你的发散思维。84 然而，值得指出的最重要/本质/实质/关键的事情/问题是……例：……是在未来竞争中一位成功者应具备什么样的知识结构。85 采纳/遵照上述指导/建议/指示/规则（固然）能……但如果你……你将会更有所收获/做得更好。例：按上述指导进行固然能使你有一种成就感，但如果你很好地把握住它的具体特点你将会更有收获。86 这种引人深思的（鲜明）对照/对比在于……例：……在于对两个民族传递了不同信息的社会价值。87 A和B最引人注目的/尖锐的/令人震惊的/具启发意义的对比（不同点）在于……例：……在于二者观察世界的方法。88 （如果）与……相比，（某人所关注的）这件事/个问题/个人与……存在本质/很大/根本/深刻的区别（不同）。例：……在繁衍/生活的方式上……。89 二者相比/将二者相对照，最大（显著）的区别在于……例：……在于规模/智慧/原则/价值/人生观/适应新环境的能力。90 然而，（尽管仍然）在相似/同样的环境/条件/情况下，二者的结果截然不同（或：A与B的结果根本不同/截然不同/完全不同）。91 但是相比之下，在另一种文化背景/

氛围/社会/范围/领域中，某事物/某人/某件物体生长/发展/的结果/表现恰恰相反。（或：同样的事物/行动/行为/事情最后的结果完全/截然/在质量上/大大/显著不同。）例：但比较而言，在西方社会同样的事情得到的是完全不同的结果/效果。

92 在A与B之间所有的差异当中，最大的差异是…例：在科学与伪科学之间所有的差异当中，最大的差异是他们的真实性。科学来源于自然或者实践，而伪科学凭空捏造或者毫无根据（纯属子虚乌有）。

93 对…的研究/调查也许是得知更多A与B不同之处的最佳/合理途径。例：进行一项金钱观的研究也许是得知更多的关于一个高尚情操的人与一个低级趣味的人之间不同的合理途径。

94 然而，在相同/不同的背景下，两者/同一事物表现最明显的差异是…例：然而，在相同的背景下，两个民族表现最明显的差异在于他们看待事物的角度。

95 通过两事物/对象/人的比较，两者之间最大的反差是…（如：发生在两者都处在危险中的情况下。

96 就…而言，问题意味着/象征…例：就品味差的人而言，生活意味着寻找感官刺激，通常把钱摆在第一位。

97 用于定义/衡量/判断…，该事物通常被视为/体现了/在于…例：如果用于衡量大学生，美寓于其综合素质里面。

98 对于…而言，某事物就如同…一样。一些暴发户而言，奢侈的生活本质上就是炫耀他们的成功。

99 就…而言，某事物代表了/指的是/意味着…例：就我这一代而言，友谊代表着随手可用的听话的工具。

100 如果限制在…的领域/范围/圈子/群体中，…的意义/解释/内涵是什么？例：如果限制在纯粹是科学家的范围内，忠诚的含义是什么？

100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。
详细请访问 www.100test.com